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Abstract (en)
The device relates to a centre intended to constitute a system for dialogue with fire detectors. This centre enables the information transmitted by
the detectors to be obtained so as to characterise an alarm, the location of the occurrence, technical incidents and operating defects of a detection
assembly dispersed over a site. <??>According to Figure 1, the system is characterised by an electronic management unit (BG), an electronic
programming unit (CP), a control and display table (DA) and an attachment loop (AB) which are connected to the integrated circuit of the sensors
(17) by a transmission line (T1) and T2). <??>The system applies to all fire installations, regardless of the nature of the sensor. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif concerne une centrale destinée à constituer un système de dialogue avec les détecteurs d'alarme incendie . Cette centrale permet
d'obtenir les informations émises par les détecteurs afin de caractériser une alarme, le lieu du sinistre, les incidents techniques, les défauts de
fonctionnement d'un ensemble de détection dispersé sur un site . Selon la figure 1 le système est caractérisé par une électronique de gestion
(BG),une électronique de programmation (CP),un tableau de commandes et d'affichage (DA), une boucle de raccordement (AB), reliés au circuit
intégré des capteurs (I7) par une ligne de transmission (T1et T2). Le système est appliqué dans toutes les installations d'incendie, quelle que soit la
nature du capteur .
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